
Grundejerforeningen Kirsebærvænget  
 

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 3. maj 2022 kl. 20:00. 

 

Mødested: Hos Lars Graugaard, Søndersøvej. 

Til stede: Peter Jeggesen, Kim Plauborg, Lars Graugaard, Jakob Røddik, Niels Bastrup 

(referent) 

Afbud: Martin Christensen, Charlotte Lauritsen 

  

Referat:  

 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

Referatet blev godkendt og underskrevet.  

 

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde:  
 

a) Orientering om foreningens økonomi, indbetaling fra medlemmer, 

webhotel, græsklipning, etc 

Der er indgået betaling fra alle medlemmer for 2021/22. Der har været 

meget begrænsede udgifter. Ingen yderligere bemærkninger.  

b) Snerydning og saltning 

Der er anmodet om tilbud fra et firma, som grundejerforeningen har fået 

anbefalet. Kim har kontakten og følger op.  

c) Trafikale forhold/Lokalplan for etape 2 på Mosevej 

Kim er stadig i dialog med kommunen, som har bebudet, at de vil indkalde 

grundejere på Mosevej til et møde i foråret 2022. Kim har anmodet om 

også at komme med mhp. at følge kommunens planer for forbedring af de 

trafikale forhold og give indspark til debatten.  

d) Reparation af asfalt 

Der arbejdes på at få en medarbejder fra kommunen ud mhp. at vurdere 

vejenes stand og give anbefalinger til evt. reparationer. Et sådant besøg 

var egentlig aftalt tidligere på året, men kommunen meldte afbud pga. 

sygdom.   

e) Støjmåling og eventuelt efterbeplantning på støjvolden 

Intet nyt til dette punkt – desværre afbud fra Charlotte, som følger sagen.  

f) Genetablering af stolper ved vejbump 

Kim har opfordret udvalget, som blev valgt på generalforsamlingen til at 

stå for opsætning af stolper, til at finde en dato, hvor opsætningen kan 

finde sted som et fælles projekt med hjælp fra kvarterets beboere.   

g) Planlægning af generalforsamling  

Generalforsamlingen afholdes lørdag 18. juni kl. 14. Der omdeles 

invitation senest 18. maj.  

 

3. Indkommen post fra medlemmer 

 

Der er indkommet et spørgsmål vedr. parkeringsregler i anledning af de nye 

nationale parkeringsregler vedr. skillerabatter. Det er videresendt til kommunen, som 

har svaret, at det ikke har gyldighed på vores veje, da der her er tale om yderrabatter, 
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ikke skillerabatter. Det vil sige at parkering delvis på græsset/de grønne fortove 

fortsat er tilladt.  

 

4. Nyt fra udvalgene: 

 

a) Vandudvalg (Ejvind SØ12, Glen HA8, Kurt HA9).  

Jens, tidligere medlem af vandudvalget, nu fraflyttet, har overdraget 

tegningerne til Kurt HA9.  

 

b) Fest udvalg (Rasmus SØ9, Eric HA11). 

Festudvalget overvejer at planlægge en sommerfest 18. juni i forbindelse 

med generalforsamlingen samt evt. en fredagsbar 20. maj. 

 

5. Evt. 

Intet nyt  

 

6. Bordet rundt. 

Intet nyt 

 

7. Næste møde Hvor / Hvem / Hvornår.  

Bestyrelsen mødes 18. juni forud for generalforsamlingen.  

 

 


